
Saksprotokoll i fylkestinget - 12.og 13.12.2017  
 
Anne-Beth Njærheim (V) sette fram slikt forslag: 
 

«Nytt punkt: 
 
Føyno i Stord kommune er eit knutepunkt i Sunnhordland.» 

 
Pål Kårbø (KrF) sette fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen: 
 

«Ber fylkesrådmannen vurdere om det er mogeleg å få til ein tenleg korrespondanse mellom båt 
til/frå Nordhordland-Strandkaien og til/frå Askøy-Strandkaien.» 

 
Sigbjørn Framnes (Frp) sette fram slikt forslag (a): 
 

«4.2 Ny tekst 
 
Grunnet høye kostnader vedrørende finansiering må det også vurderes alternative løsninger opp 
mot videre utbygging av bybane.» 

 
Sigbjørn Framnes (Frp) sette fram slikt oversendingsforslag (b) til fylkesordføraren: 
 

«Fylkestinget ber om at det blir gjort en vurdering om det skal gjennomføres en 
forvaltningsrevisjon av Skyss.  
 
Spesielt fokus i revisjonen er om leveransen er slik en beskriver i kollektivstrategien og om 
brukerne sine behov blir fulgt opp i hele fylket.» 

 
Røysting 
Framnes sitt forslag (a) fekk 7 røyster (Frp) og fall. 
Innstillinga vart samrøystes vedteken. 
Njærheim sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Kårbø sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 
realitetsbehandling.  
Framnes sitt forslag (b) fekk 11 røyster (Frp, R, V) og vart difor ikkje oversendt. 
 
Vedtak 
 
1. Fylkestinget vedtar Handlingsprogram 2018-2021 for Kollektivstrategi for Hordaland. 

Handlingsprogrammet dannar eit godt grunnlag for fylkeskommunen si satsing på kollektivområdet. 
 

2. Føyno i Stord kommune er eit knutepunkt i Sunnhordland. 
 


